
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 15. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 414
Hvad mener ministeren i fortsættelse af spørgsmål 410-413 om fordele og ulemper ved 
at indføre en art mærkningsordning, som vi kender det fra restaurationsbranchen, hvor 
patienter nemt kan finde oplysninger om alvorlige og gentagne påbud, der kan have 
konsekvenser for liv og levned?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stinus Lindgreen (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stinus.Lindgreen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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